
VÅRMØTE HOPP/KOMBINERT Buskerud Referat: 
14 mai. 
 
Tilstede: Pål Lohne, Tor Håkon Standnes, Thomas Kaiser, Bjørn Øyen, Christine Fjeldheim, 
Trine Opseth og Knut Jokerud Strand.  
Meldt forfall: Fredrik Berger, Magne Kleven  
Litt prat etter skiting. Geir Skinnes inn i AU på anlegg.  

1. Takket Trine Opseth for 4 års innsats i komiteen. Fikk ingen blomster men en stor 
takk. Skal fortsatt bidra på Ringkollen som er det viktigste.   

2. Presentasjon av HKK medlemmer + pluss to ildsjeler som var tilstede.  
3. Knut informerte om valgkomtee hopp og kombinert, to år til neste valg men fint om vi 

får på plass en til sommeren. Helst noen nye som kan få nye inn i komiteen.  
4. Rollefordeling. Se eget vedlegg. Få endringer, men Christine (nytt medlem) blir en 

kontaktperson rekruttering under 12 år. Pål Lohne Ung 12-16 år. Vil ta litt rundt 
sponsorer hovedsaklig for FTV. Tar og imot forslag på bedrifter aktuelle.  
Lagt til punkt på BSK cup - Prøver å få delt ut premier for deltagelse siste rennet i 
sesong.  

5. Status klubbene.  
○ Vikersund.Tatt bort planker. Klare for sommersesong. Prøver treninger hver 

tirsdag. Men oppfordring til andre klubber, si ifra så åpnes bakken på 
forespørsel.  

○ Gjerpenkollen. Ny trapp ferdig. Igang med sommer sesong 20 mai. Vil sette 
igang hoppskole. Nytt medlem lurte på hvor Gjerpenkollen var? Adresse er 
Gjerpen 20, 3035 Drammen.  

○ Røykenhopp. Har ikke plast men prøver å organisere så de blir med på plast i 
Gjerpenkollen. Hadde bra med snø i Januar, fått med de som var med forrige 
sesong, Samarbeider godt med Gjerpenkollen.  

○ Ringkollen. Ikke noe organisert iforhold til sommersesongen, men blir en liten 
gjeng som skal prøve litt. Tøft å få nye utøvere med, Holeværing opplever 
interessere hos unge for og hopp, men vanskelig å få de til Ringkollen. Hadde 
samling på slutten av vinteren med Grua IL, stor sukess.  

○ Kongsberg ikke representert. Men er aktivitet, er også noen i Eggedal.  
6. Samlingsplan sommer til Vinter BSK 

○ Prøver å få til en felles lav terskel samling før og etter sommer.  
○ Gjerpenkollen skal se om de får til noe før sommeren. Vikersund etter. 

Kretsmesterskap må vi og prøve å få til men utfordrene og samle alle.  
○ Hvis det ikke blir plastsamling før sommeren deler vi ut BSK cup premier 

direkte til klubbene.  
7. Forslag: Sette opp et utvalg (rekruttering) som skal se mer på rekruttering under 12 

år hopp og kombinert i Buskerud 
○ Samlinger er det viktigste, samt få med foreldre men kan krets og klubb gjøre 

noe mer.  
○ Dagens modell med renn helg, funker det? Burde man gjøre noe rettet mot 

skoler og skolerenn? 
○ Burde krets stille med ressurser mot allidrettslag og skigrupper?  
○ Flere hoppbakker lokalt.  
○ Krets har siste to år strømmet penger til hoppklubber, burde dette fortsette 

eller må man se på en annen modell.  



○ Forslag Pål Lohne, Christine Fjeldheim og skiklubbutvikler til dette. Pål setter 
igang dette når mandat og opplegg for rekrutteringsutvalg i hopp sentralt blir 
ferdig.   

8.  Info generelt hopp og kombinert.  
● Knut informerte om hva som har skjedd etter VM i Trondheim. Valgkomite er 

valgt ny og ny hoppkomitee kommer på plass til fagmøte.  
● Vi veit og lite om hva som vil skje med utøvere trener osv. Vårt hovedfokus er 

aktivitet i kretsen.  
● Lite andre spørsmål rundt saken.  

9. Fagmøte NSF 13-14 juni. 
○ Knut stiller. Tor Håkon med FTV. 
○ Thomas dro før møte men skal høre om han vil komme på kombinert lørdag 

fra 09.00 til 15.00   
10. Eventuelt 

● Ingen ting.  
● Neste møte blir via team etter fagmøte engang. Prøver å fortsette med møte 

1 eller hver andre måned eller ved behov. Knut innkaller.   
 
 


